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PWSZ chce współpracować z lokalnym biznesem

Relacja ze śniadania biznesowego członków Raciborskiej Izby Gospodarczej. Tematyka spotkania dotyczyła m.in. kierunków, celów, potrzeb i możliwości podejmowania wspólnych przedsięwzięć dotyczących np.

badań i rozwoju z wykorzystaniem między innymi środków pomocowych, przy współpracy nauki i gospodarki. Rektor PWSZ prof. Ewa Stachura wystąpiła z prelekcją na temat współpracy Izby Gospodarczej z

raciborską uczelnią.
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